
Beste collega's, college, 

 

Van een inwoner ontving ik deze foto's van het interview in B-Magazine met Henk Wijkhuisen. 

Opvallend is dat de wethouder daarin uitspraken doet die niet worden onderbouwd en ook 

vooruitlopen op onderzoek waar hij zelf aan refereert. Ik noem enkele voorbeelden: 

 

. pompen helpt 'waarschijnlijk' niet zegt de wethouder. Hoe weet hij 

dat?  

. De uitleg die hij zelf geeft:  

 (a) pompen lost niks op omdat het water in de hogere grondlagen zit (?),  

 (b) er onderzoek wordt gedaan naar infiltratie (?) en  

 (c) alleen oppompen om het af te voeren wil je niet vanwege voorkoming van paalrot (?).  

 Het is voor de lezer niet meer te volgen. De samenhang ontbreekt en het een is geen 

logische verklaring voor het ander; 

. Ook nu weer wordt het onderzoek genoemd naar diepinfiltratie vanuit 

de Lek. Maar, infiltratie zou geen effect hebben op de grondwateroverlast in de huizen want de 

schade komt door het grondwater uit hogere grondlagen? Zeg het maar. 

. Het derde argument verbaast in zoverre dat de peilbesluiten altijd 

gericht zijn op het voorkomen van paalrot. Dat zou betekenen dat er tussentijds een ander 

peilbesluit is genomen, nl waardoor kennelijk de grondwaterstand is verhoogd met dat doel? 

. De extreme neerslag wordt genoemd. De wethouder weet ook dat Aveco 

eerder onderzoek deed. De uitslag was tien jaar geleden ook al dat sprake was van een incident. We 

weten wel beter. Er valt meer neerslag in korte tijd en dat is een trend; 

. 'maar heel eerlijk, onze mogelijkheden zijn beperkt' zegt de 

wethouder. Dat is misleidend. Natuurlijk kan de gemeente samen met de andere partners dit 

probleem oplossen. Dat is eerder ook gelukt.  

. Wat is het alternatief wethouder? Ik wil er wel even heel duidelijk 

op wijzen dat de eigenaren van de panden in Aerdenhout niet van plan zijn om het getreuzel af te 

wachten. Ze kunnen zich dat niet veroorloven en zijn nu en masse bezig om het grondwater weg te 

pompen. Duizenden kuub schoon grondwater elke dag zo het riool in.  

 Is dat de bedoeling? Intussen sterven bomen, eerst door te veel water, straks door te weinig. 

Als je door Aerdenhout loopt dan hoor je het water kolken in het riool. Iedereen werkt voor zichzelf 

en zorgt dat het huis droog blijft, maar dit is natuurlijk geen structurele oplossing. Dit is een taak 

voor de overheid. Loop niet weg voor die taak; 

. De wethouder zegt: de gemeente onderzoekt of het meetsysteem voor 

het grondwater kan worden verfijnd. Dus terwijl de mensen te horen krijgen dat het model goed 

werkt (Aveco de Bondt) en de peilbuizen in de Kennemerduinen grotendeels zijn dichtgezet (!?) 

want die hebben we niet meer 

nodig (PWN), wordt toch onderzocht of het  meetsysteem functioneert? 

Dit terwijl iedere leek kan zien dat het niet goed werkt. De duinen staan boordevol water en dat 

loopt de huizen binnen. Het is PWN die daar zelf voor waarschuwt met een bord dat bij een van de 

twee resterende peilbuizen staat in de Kennemerduinen. Overigens heeft Gerard Metselaar al de 

noodklok bij de wethouder geluid toen hij op 12 oktober 2023 foto's nam van de stand van het 

grondwater in de duinen. Het water stond zo hoog dat er direct risico was voor de huizen. Maar ach, 

dat werd terzijde geschoven. Het was niet waar, er was geen risico enz. En dit terwijl het toen nog 

gewoon droog stond in de 

duinen en de 'extreme en incidentele'  neerslag nog moest vallen. 

 

 

Kortom: of het vertrouwen met dit interview een opkikker heeft gekregen, daar bestaat wel enige 

twijfel over. Is Henk Wijkhuisen nog wel de juiste man op de juiste plek? Juist omdat we dit toch uit 



en te na hebben besproken en hij maar blijft volharden in tegenstribbelen i.p.v. de schouders 

eronder en te zorgen dat we worden verlost van het vooruitzicht van jaarlijks terugkerende hoge 

grondwaterstanden. Een nachtmerrie die moet worden gestopt. Aan de collegepartijen en het 

college bij deze het dringende verzoek om toch eens na te gaan denken over een andere 

taakverdeling want dit interview laat opnieuw zien dat de wethouder er geen zin in heeft. 

 

Mvrgr, 

 

Marielys Roos 

Fractievoorzitter Hart voor Bloemendaal 

 

Nb: aan de griffie het verzoek dit op te nemen op de LIS 

 

  



 

  



 


